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 PROTOKÓŁ nr  XXII/ 09 
 
z  sesji Rady Miejskiej śerkowa odbytej w dniu 30 grudnia 2009 roku w godz. od 1200 – 1330  
w sali nr 3 Urzędu Miasta i Gminy w śerkowie.    

 
XXII  sesja Rady Miejskiej śerkowa została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity z 2001 r. Dz. U. nr 142, poz. 1591 ze 
zmianami). 
W sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólny stan 15 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. sołtysi gminy śerków   
Lista obecności stanowi załącznik nr  2  do niniejszego protokółu. 
oraz: 

2.   Jacek Jędraszczyk    - Burmistrz Miasta i Gminy śerków 
3. Bronisława Rogacka  - Skarbnik Gminy śerków 
4. Michał Surma   - Sekretarz Gminy śerków 
3.   Zygmunt  Meisnerowski  - przewodniczący Rady Powiatu Jarocińskiego 
5. Zbigniew KuŜdŜał    - członek Zarządu Powiatu Jarocińskiego, 
6. Kasper Ekert   - radny Rady Powiatu Jarocińskiego, 
7. Przedstawiciele mediów:  - „Gazeta Jarocińska”, śycie Jarocina 

Porządek obrad XXII Sesji Rady Miejskiej śerkowa wraz z  zaproszeniami i materiałami 
sesyjnymi przesłano radnym, pocztą w dniu 17 grudnia 2009 r.  
 
Punkt l - Otwarcie obrad sesji. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej śerkowa Pani Barbara Urbańska o godz. 1200 otworzyła 
XXII sesję Rady Miejskiej. Powitała Pana Jacka Jędraszczyka –burmistrza Miasta i Gminy 
śerków, radnych, radnych powiatowych z przewodniczącym Rady Powiatu Panem Zygmuntem 
Meisnerowskim, Zbigniewem KuŜdŜałem i Kasprem Ekertem. Serdecznie witam sołtysów  
i pracowników Urzędu oraz przedstawicieli lokalnych gazet.. 
 
Punkt 2 – Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe w sesji uczestniczy 15 radnych, tak więc Rada jest władna 
podejmować prawomocne uchwały. 
 
Punkt 3 - Przedstawienie porządku obrad sesji. 
Przewodnicząca przedłoŜyła porządek obrad XXII sesji Rady Miejskiej śerkowa  
w następującym brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad sesji.  
2. Stwierdzenie quorum.   
3. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXI Sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXI Sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
7. Podjęcie uchwał Rady Miejskiej śerkowa w sprawie:  

a) uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na 2010 rok, 

b) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 
2010, 

c) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2010, 
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d) określenia warunków i trybów wspierania w tym finansowego, rozwoju sportu 
kwalifikowanego na terenie gminy śerków, 

e) przyjęcia „Strategii rozwiązywania problemów społecznych w gminie śerków na lata 
2010 – 2020”, 

f) wprowadzenia zmiany do Uchwały budŜetowej Miasta i Gminy śerków na 2009 rok, 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne głosy,  wnioski, komunikaty. 
10. Zamknięcie obrad sesji.     
 
Radni Rady Miejskiej śerkowa porządek obrad przyjęli jednogłośnie: 15 głosach „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
/Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokółu/. 
 
Punkt 4 - Przyjęcie protokołu z obrad  XXI sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
Uwag nie wniesiono. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokółu z poprzedniej sesji 
(bez odczytywania) 
W wyniku głosowania protokół z XXI sesji  Rady został przyjęty jednogłośnie: 15 głosami „za”  
 
Punkt 5 - Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny Pan Grzegorz Andraszak złoŜył interpelację w sprawie wybudowania progu 
spowalniającego ruch samochodowy na ulicy Cmentarnej w śerkowie, na wysokości Hali 
Sportowej Gimnazjum w śerkowie. Jeden próg juŜ wybudowano za budynkiem Szkoły 
Podstawowej w śerkowie ale on nie zapewnia bezpieczeństwa dla wszystkich dzieci. Zdarzają się 
przypadki, Ŝe nieodpowiedzialni kierowcy jadący od strony budowanego stadionu rozwijają 
nadmierną prędkość na odcinku gdzie jest przystanek autobusowy i wyjście dla dzieci  
z Gimnazjum w śerkowie. W związku z tym wnioskuję o rozwaŜenie sprawy w celu zapewnienia 
dzieciom bezpieczeństwa. 
 
Punkt 6 - Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXI Sesji Rady Miejskiej       

śerkowa. 
PowyŜsze sprawozdanie przedstawiła przewodnicząca Rady Pani Barbara Urbańska na podstawie 
materiałów opracowanych dla radnych. Sprawozdanie Rada przyjęła bez uwag, stanowi załącznik  
nr 4 do protokółu. 
 
Punkt 7 - Podjęcie uchwał Rady Miejskiej śerkowa w sprawie:  
 

a) uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na 2010 rok, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXII/181/09 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie 
uchwalenia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność poŜytku publicznego na 2010 rok została przyjęta jednogłośnie: 15 
głosów „za”, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów wstrzymujących się” 
/Uchwała Nr XXII/181/09  stanowi  załącznik nr 5 do protokółu /. 
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b) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
rok 2010, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały. Przewodnicząca poinformowała, Ŝe „Program” 
został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady przy 
współudziale Pana Andrzeja Mańkowskiego. 
Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
15 radnych na sali  w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXII/182/09 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2010 
została przyjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów 
wstrzymujących się”. 
/Uchwała Nr XXII/182/09  stanowi  załącznik nr 6 do protokółu /. 

 
c) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2010, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały oraz plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2010. 
Radni nie wnieśli  uwag do planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2010 r. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXII/183/09 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2010 została przyjęta jednogłośnie: 15 
głosów „za”, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów wstrzymujących się”. 
/Uchwała Nr XXII/183/09  stanowi  załącznik nr 7 do protokółu /. 

 
d) określenia warunków i trybów wspierania w tym finansowego, rozwoju sportu 

kwalifikowanego na terenie gminy śerków, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXII/184/09 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie 
określenia warunków i trybów wspierania w tym finansowego, rozwoju sportu kwalifikowanego 
na terenie gminy śerków została przyjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciwnych”, 0 głosów wstrzymujących się”. 
/Uchwała Nr XXII/184/09  stanowi  załącznik nr 8 do protokółu /. 

 
e) Przyjęcia „Strategii rozwiązywania problemów społecznych w gminie śerków na 

lata 2010 – 2020”, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały oraz powiedziała, Ŝe były pytania ze strony 
radnych na posiedzeniu komisji, które nie zostały wyjaśnione do końca. W związku z tym proszę 
Panią Czesławę Grodzką – kierownika MGOPS w śerkowie o wyjaśnienie nieścisłości 
dotyczących strategii. 
Pani Czesława Grodzka – opracowanie i podjęcie uchwały w sprawie strategii rozwiązywania 
problemów społecznych jest obowiązkowym zadaniem własnym gminy, nałoŜonym przez 
ustawodawcę. Praktykowane jest, Ŝe strategie opracowywane są przez firmy zewnętrzne, które 
tylko tym tematem się zajmują. Koszt takiego opracowania kształtuję się od 6 – 8 tys. zł  
w zaleŜności od uwarunkowań i wielkości gminy. Opracowanie strategii było tematem 
poprzednich lat. W końcu władze uznały, Ŝe problem przygotowania strategii powierzą mnie do 
realizacji w trakcie godzin mojej pracy w OPS. W związku z ograniczoną moŜliwością czasową,  
opracowując strategię wzięłam pod uwagę inne opracowania przyjęte do realizacji w naszej 
gminie, a takŜe zadania wynikające z obowiązujących przepisów prawnych. Korzystałam takŜe  
z danych zamieszczonych w internecie, to jest ogólnie przyjęte. Porównywałam strategie innych 
gmin, w tym strategię powiatu jarocińskiego  i województwa wielkopolskiego.  Przy realizacji 
opracowania do treści strategii wkradło się kilka błędów, które radni otrzymali w materiałach 
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sesyjnych. Na dzień dzisiejszy te błędy zostały wyeliminowane. Strategię poprawną ma 
Burmistrz, Przewodnicząca Rady oraz jeden egzemplarz jest do wglądu radnych i uwaŜam, Ŝe 
ten materiał jest do przyjęcia.  
Radny Pan Grzegorz Andraszak – czy  ten dokument będzie publikowany w internecie. 
Pani Czesława Grodzka – tak. 
Radny Pan Grzegorz Andraszak – to będą w internecie dwa równe dokumenty dla śerkowa  
i Wałbrzycha  o tej samej treści, dla mnie jest to nie do przyjęcia. 
Pani Czesława Grodzka  – problemy pomocy społecznej są takie same w całym kraju i nie 
dotyczą tylko kwestii pomocy społecznej ale takŜe profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych, ochrony zdrowia i oświaty. W strategii ujęte problemy występują  
w całej Polsce we wszystkich gminach, są one bardzo podobne, a wręcz takie same. To co radny 
Pan Grzegorz Andraszak zauwaŜył, korzystałam równieŜ z treści opracowanej strategii dla 
Wałbrzycha ale wszystkie te dokumenty są podobne a wręcz dla powiatu i województwa muszą 
być spójne. 
Radny Pan Grzegorz Andraszak – czy nie obawia się Pani, Ŝe w momencie gdy ten program 
posłuŜy jako dokument w celu pozyskania środków np. unijnych, to będzie problem, bo na ten 
dokument, który nam Pani przedstawiła, gmina ta juŜ środki uzyskała.  
Pani Czesława Grodzka – juŜ mówiłam, Ŝe problemy występujące w strategiach są takie same 
dla całej Polski i te dokumenty są podobne.  Mam pytanie do radnego, czy ma Pan zastrzeŜenia 
do któregoś z punktów strategii, Ŝe na terenie gminy śerków nie występują problemy ujęte  
w treści strategii? 
Radny Pan Grzegorz Andraszak – śerków a Wałbrzych są to miejscowości róŜne, pod względem  
ilości mieszkańców czy problemów. Dla mnie forma opracowania strategii jest nie do przyjęcia 
są tematy, które nie zostały w niej ujęte np.  kwestia osób niepełnosprawnych. 
Pani Czesława Grodzka – mówiłam wcześniej, Ŝe treść strategii została poprawiona i dziś na 
sesji jest juŜ poprawna, a kwestia osób niepełnosprawnych została uwzględniona. Strategia miała 
na celu naświetlenie problemów, które istnieją i rozwiązujemy je jako gmina, jeŜeli radni  mają 
uwagi do treści strategii to nie widzę przeszkód, Ŝeby je uwzględnić.  
Przewodnicząca – nie czytałam poprzedniej treści strategii ale przeanalizowałam tą obecną  
i uwaŜam, Ŝe jest dobra i dość mocna, poruszająca  problemy naszego terenu. Treści nie 
porównywałam z innymi strategiami bo uwaŜałam, Ŝe problemy przedstawione w strategii 
dotyczą naszej gminy. Pani Kierownik mówiła, Ŝe są one podobne we wszystkich gminach, Ŝe 
nie tylko posiłkowała się opracowaniem wałbrzyskim ale korzystała z wojewódzkiej 
powiatowej, Ŝeby treści były spójne.  
Wobec braku dalszych uwag ze strony radnych Przewodnicząca poddała pod głosowanie  projekt 
uchwały w obecności 15 radnych na sali  w trakcie głosowania.  
Uchwała Nr XXII/185/09 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie 
uchwalenia strategii rozwiązywania problemów społecznych gminy śerków w latach 2010 – 
2020 została przyjęta większością: 14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”, 0 głosów 
„przeciwnych” 
/Uchwała Nr XXII/185/09  stanowi  załącznik nr 9 do protokółu /. 
 

a) wprowadzenia zmiany do  budŜetu Miasta i Gminy śerków na 2009 rok, 
Przewodnicząca – zmiany do budŜetu przeanalizowaliśmy na wspólnym posiedzeniu komisji 
stałych Rady. Radni posiadają materiały z projektem uchwały, mieliśmy do dyspozycji Panią 
Skarbnik Gminy, jeŜeli ktoś z radnych ma jeszcze pytania to bardzo proszę zadawać, jeŜeli nie, 
to przedstawimy tylko projekt uchwały.   
Skarbnik Gminy  Bronisława Rogacka przedstawiła projekt zmian do budŜetu. Wyjaśniła, Ŝe 
dochody wzrosną o 568.320,00 zł a wydatki zmniejszą się 281.680,00  w tym dotacje i wydatki 
na zadania zlecone  wynoszą 5.126.237,- zł. 
BudŜet po zmianach:  

• dochodów wynosi    29.686.466,90 zł 
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• wydatków wynosi    31.132.326,25 zł 
Wydatki  obejmują: 

      a) wynagrodzenie i pochodne od wynagrodzeń        9.841.072,84  
      b) dotacje                                                                                                3.547.542,52  
           w tym: 
           - dla ZAZ                                                                                              984.203,- 
           - dla instytucji kultury                                                                       1.033.896,-  
           - dla szkół podstawowych                                                                    524.910,- 
           - dotacja celowa dla innej Gminy                                                           18.071,52 
           - dotacje celowe dla stowarzyszeń                                                         36.850,- 
           - dotacja celowa przekazana dla powiatu                                               69.100,- 
           - dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną 
              między jednostkami samorządu terytorialnego                                 874.000,-  
           - dotacja celowa z budŜetu na finansowanie  
              lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji 
              pozostałym jednostkom nie zaliczanym do sektora  
              finansów publicznych                                                                           6.000,- 
           - zwrot dotacji pobranych w nadmiernej wysokości                                   512,-  

Wydatki majątkowe na 2009 r. w wysokości        5.664.506,-zł 
Wydatki inwestycyjne  w wysokości                    4.721.406,-zł 
Deficyt budŜetu w kwocie 1.445.859,35 zostanie sfinansowany nadwyŜką budŜetową z lat 
ubiegłych oraz przychodami z tytułu innych rozliczeń krajowych. 
Określono plan przychodów i wydatków Zakładu Aktywności Zawodowej w śerkowie. Uchwałą 
wprowadzono zapis  upowaŜniający Burmistrza do zaciągania zobowiązań z tyt. umów, których 
realizacja w roku następnym jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki  
kiedy termin zapłaty upływa w roku następnym.       
Skarbnik Gminy podkreśliła, ze projekt uchwały wprowadza niezbędne zmiany w celu 
prawidłowego wykonania budŜetu roku 2009. 
Wobec braku  uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności  
15 radnych na sali  w trakcie głosowania,   
Uchwała Nr XXII/186/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 30 grudnia 2009 r. w sprawie 
wprowadzenia zmiany do budŜetu  Miasta i Gminy śerków na 2009 rok została przyjęta 
jednogłośnie: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciwnych”, 0 głosów wstrzymujących się”. 
/Uchwała Nr XXII/186/08  stanowi  załącznik nr 10 do protokółu /. 
 
 
Punkt  8 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Burmistrz Pan Jacek Jędraszczyk udzielił odpowiedzi na interpelację radnego Pana Grzegorza 
Andraszaka w sprawie załoŜenia progu spowalniającego ruch samochodowy na ul. Cmentarnej. 
Realizacja budowy progu musi przejść całą procedurę z złoŜeniem wniosku do Powiatowej 
Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w Jarocinie i dokonania oceny lokalizacji progu.  
Burmistrz podkreślił, Ŝe jest to urządzenie, które temperuje szybką jazdę kierowców, ale utrudnia 
przejazd tym kierowcom którzy przestrzegają przepisów i są w sąsiedztwie urządzenia.   
 
Punkt  9 – Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 
Przewodnicząca przekazała Ŝyczenia świąteczne i noworoczne jakie wpłynęły na jej ręce  
i Burmistrza od Pana Starosty; od Przewodniczącego Rady Powiatu Jarocin, od sąsiednich   
i zaprzyjaźnionych gmin, od prasy lokalnej i współpracujących firm i instytucji.  
Ponadto poinformowała o:  
• otrzymaniu od Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu pozytywnej opinii z uwagami  

o projekcie budŜetu na rok 2010, 
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• uczestnictwie w  obchodach 91 rocznicy wybuchu Powstania Wielkopolskiego.  
W uroczystych obchodach w Poznaniu uczestniczyłam ja wraz z Burmistrzem. 
Przewodnicząca podkreśliła, Ŝe w przyszłości tym obchodom naleŜy nadać uroczystą oprawę 
na terenie gminy, poniewaŜ było to powstanie, które zakończyło się zwycięstwem. 

Burmistrz Pan Jacek Jędraszczyk – na 3 konkursy ogłoszone przez Stowarzyszenie LGD 
„Zaścianek” w ramach osi IV LEADER   wpłynęło 12 wniosków na łączną kwotę185.484,21 zł 
Najwięcej wniosków  - 11 wpłynęło na konkurs „Małe Projekty” (limit środków 112.000,- zł; 
jeden wniosek na „Tworzenie i rozwój mikroprzedsiębiorstw” (limit środków 230 tys. zł)   
i Ŝaden wniosek nie wpłynął na „RóŜnicowanie w kierunku działalności nierolniczej” (limit 
środków 230 tys. zł). O środki mogli się ubiegać przedstawiciele z ternu gminy śerków  
i Nowego Miasta/Wartą. Listę wybranych operacji do finansowania w ramach realizacji lokalnej 
Strategii Rozwoju Lokalnej Grupy Działania „Zaścianek”. Działanie 4.1/413 WdraŜanie 
lokalnych strategii rozwoju dla operacji, które nie odpowiadają warunkom przyznania pomocy  
w ramach osi 3, ale przyczyniają się do osiągnięcia celów tej osi, tzw. małych projektów 
zakwalifikowali się:  
• Stowarzyszenie Miłośników Ziemi Nowomiejskiej  na cykl imprez rekreacyjno – sportowych 

– 11.390,13 zł, 
• Ośrodek Kultury i Rekreacji Mickiewiczowskie Centrum Turystyczne w śerkowie na 

wydanie folderu „Szwajcaria śerkowska” – 12.623,00 zł. 
• Kurkowe Bractwo Strzeleckie w śerkowie na budowę wiaty strzelniczej – 25.000,00 zł, 
• Przedsiębiorstwo Handlowo –Usługowe Przemysław Szulc na modernizację małej 

infrastruktury turystycznej – 25.000,00 zł, 
• Gmina Nowe Miasto nad Wartą na remont świetlicy wiejskiej w Kruczynie – 18.943,06 zł 
oraz przyznano środki w kwocie 49.900,00 zł  z listy ocenianych operacji Tworzenie i rozwój 
mikroprzedsiebiorstw – Przedsiębiorstwo Handlowo Usługowe Pizzera Familijna Małgorzata 
Jędrzejczak z śerkowa. Burmistrz kończąc, zachęcił podmioty z terenu gminy śerków do brania 
udziału w tego typach konkursach organizowanych przez LGD „Zaścianek”. 
Przewodniczący Rady Powiatu Pan Zygmunt Meisnerowski – Ŝyczę wszystkim wszelkiej 
pomyślności oraz wszystkiego najlepszego w Nowym 2010 Roku. 
 Przewodnicząca Rady – wszystkim tu obecnym  i Waszym  rodzinom składam 
najserdeczniejsze Ŝyczenia noworoczne aby ten Nowy Rok 2010 przyniósł wiele dobrego  
i w rodzinie i w pracy, Ŝeby nie był gorszy od mijającego, Ŝeby się wiele spraw wyjaśniło  
i rozwiązało, Ŝeby dobra współpraca jaka w tej chwili jest, trwała nadal między Powiatem, 
radnymi, sołtysami oraz Ŝeby spełniły się wszystkie marzenia i zamierzenia. śyczyła Pani 
Skarbnik duŜo środków finansowych do dyspozycji a Burmistrzowi dobrego spojrzenia na 
potrzeby gminy i jej mieszkańców. 
 
Punkt  10 – Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodnicząca  Rady stwierdziła, Ŝe porządek obrad XXII sesji Rady Miejskiej śerkowa został 
wyczerpany, wobec czego o godz. 13 30 zamknęła obrady sesji. Podziękowała wszystkim za  
przybycie.  
 
 
 
PROTOKOŁOWAŁA:                                                     PRZEWODNICZYŁ: 
Teresa Szablewska      Przewodniczący Rady Miejskiej            

śerkowa  
 

/ - /  Barbara Urbańska 
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